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Vraag om uitleg van mevrouw Hilde Sabbe aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Leraar-specialisten 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid Gatz, 

 

Vorige week presenteerde de Vlaamse minister van Onderwijs zijn nieuwe plan voor de inzet 

van leerkracht-specialisten, waarmee scholen vanaf 1 september expertleerkrachten kunnen 

aanstellen om meer expertise in het onderwijs te brengen. In ruil daarvoor ontvangen deze 

leerkrachten een netto maandelijkse vergoeding van ongeveer 250 euro extra. 

 

one.brussels-Vooruit heeft bedenkingen bij de differentiatie in lonen voor leerkrachten en 

vreest dat dit voorstel onnodig concurrentie creëert tussen leerkrachten, alsook het belang van 

de pedagogische kwaliteiten die nodig zijn voor kwalitatief onderwijs, onderschat. 

 

Bovendien is het voorstel wederom een geïsoleerde maatregel in plaats van een structurele 

aanpak. En wordt er vergeten dat het niet alleen gaat om mensen te motiveren om voor het 

onderwijs te kiezen, maar ook om ze te behouden. Zoals u weet, haakt vandaag nog steeds maar 

liefst 1/3 beginnende leekrachten af binnen de eerste vijf jaar.  

 

Geachte collegelid Gatz, graag stel ik u de volgende vragen: 

 Hoe evalueert u het voorstel met betrekking tot de situatie in de Brusselse 

Nederlandstalige scholen?  

 Het voorstel van minister Weyts geeft geen specifieke omschrijving van de vereiste 

expertise. Wie in aanmerking komt voor de functie van leerkracht-specialist zal worden 

bepaald door schoolbesturen en via lokale afspraken met vakbonden. Heeft u al zicht 

op wat dit specifiek voor Brussel betekent? Hoe zullen de scholen in Brussel deze 

functies invullen en welke ondersteuning zal de VGC aan de scholen bieden? 

 Was er voorafgaand aan dit voorstel overleg tussen de Vlaamse overheid en de VGC? 

Was de VGC betrokken bij de ontwikkeling van dit voorstel? Graag ontvang ik meer 

informatie over de rol van de VGC in dit proces. 

 

 

Hilde Sabbe 


